
Jeg har været røgfri i over 6 år nu, og er nu også nede og dampe uden nikotin, så nu er det bare ren 

nydelse af smagen. 

 

For mig vil det til gengæld betyde at jeg sikkert mister mit job hvis politikerne vil gøre livet surt for 

alle dampere og ikke mindst damp butikkerne. 

 

Fint nok at der skal være nogle regulationer, så som at det naturligvis skal være forbudt for unge 

under 18år, men klap lige hesten. 

 

Damp / ecigaretter er PT det bedste der nogensinde er sket for dem der vil kvitte smøgerne  
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